
Begejstrede gæstesejlere 

 

 

Som Houborger har det været en sand fornøjelse at tale med nogle 
af de mange sejlere, som i sommerens løb har gæstet Hou 
Lystbådehavn. Ikke bare har de rost vores dejlige by og 
omgivelser, de har haft de helt store superlativer i brug, når de har 
fortalt om de moderne faciliteter, servicebygningen med et højt 
rengøringsniveau og det imødekommende og hjælpsomme 

personale på havnen. 

Det fik mig til at lægge vejen forbi havnen for at høre, hvordan de 

ansatte har oplevet sommeren. Heldigvis kunne havnefoged Palle 
Johansen fortælle mig, at også de til stadighed får mange rosende 
tilbagemeldinger fra gæstesejlere.  

I år har især juli og august været gode, med sammenlagt flere 
gæster end i samme periode sidste år. Det er da også helt tydeligt, 
at der hersker travlhed i personalegruppen, som foruden den 
fuldtidsansatte havnefoged består af Jannie Veje og Henrik Jensen, 
ansat hhv. 12 og 16 t./uge. Efter nogen overtalelse lykkedes det 
dog at få dem til for en stund at nedlægge arbejdet og stille op til 

fotografering på kajen. 

Tak for det – og fordi I gør jeres for at fastholde rygtet om, at Hou 

er værd at gæste! 
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